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Verslag 25 september 2023 bestuursvergadering 
Aanwezig: Paul de Roos(Voorzitter) Arnaud Paagman, Marc Nagelhout, Alexandra Groote, 
Jotika Verdel (verslag) 
Afwezig: 

 
1. Opening 

• De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Verslag 11 september en actielijst 11 september  

Verslag vastgesteld.  
Actielijst behandeld.  

• AP 63: Contact met school is geweest. De juiste codes voor het alarm worden nog 
gestuurd door de school 

• AP 119: Wordt agendapunt 

• Ap 122: idem 

• Ap 128: Er zijn nog geen aanmeldingen voor de commissieavond. Paul zal navragen bij 
wijkvisieclub. Overige commissieleden krijgen een reminder .  
  

3. Binnengekomen mail 

• Verzoek van de hockeyclub om de jeugd te enthousiasmeren. Het bestuur kent het vorige 
initiatief niet, maar vindt het een leuk idee. De wijkvereniging kan communicatiemiddelen 
beschikbaar stellen.  Er zal een reactie gestuurd worden. 

 

4. Oproep nieuw bestuurslid 
Er zijn 2 mogelijke kandidaten.  Paul en Alexandra zullen een gesprek regelen met de een, 
Arnaud en Jotika met de ander.  
 

5. Externe overleggen 

• Nabuuroverleg: 
In het overleg is aangegeven dat er plannen zijn om een aantal jonge statushouders tijdelijk 
te huisvesten in het gebouw van Elker. Een informatieavond voor de directe buren is 
inmiddels geweest. In oktober komt er een informatieavond voor de overige bewoners van 
de wijk. De wijkvereniging heeft een mail rondgestuurd met de uitnodiging van Elker.  
De overlast bij de parkappartementen is besproken met het WIJ-team. Zij zullen het in de 
gaten houden.  

• SDO: 
Bewoners kunnen overlastmeldingen doen op  
https://gemeente.groningen.nl/overlast-en-zorg-melden 
Wijkwethoudersbudget (WWB) is meer dan wat er verwacht werd. De wijk heeft recht op 
3 euro per inwoner. Per 1-1-23 zijn dat er 4300. Gemeente adviseert om tijdig de top-3 in 
beeld te hebben en daar een aanvraag voor te doen.  Geld moet opgemaakt worden voor 
eind van het kalenderjaar. Paul zal de opmerkingen van de gemeente meenemen naar de 
wijkvisieclub.  
Afgesproken om volgend jaar eerder helder te hebben over verdeling WWB. Een gedeelte 
van het budget kan gereserveerd worden voor oppoppende activiteiten. WWB kan ook 
begin van het jaar aangevraagd worden. 

• Verkeer 
Er is een uitnodiging voor 3 oktober van 16:00-17:30. Paul en Arnaud gaan daarheen.  

https://gemeente.groningen.nl/overlast-en-zorg-melden
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• School 
Gesprek geweest met de 2 scholen (Rietzee en Meander). Benodigde controle op 
elektriciteit is waarschijnlijk in orde, school zal het nog navragen.  
School en wijkvereniging zouden meer gezamenlijk kunnen optrekken, bv vrijmarkt op 
koningsdag. Of andere evenementen. Iets in de zomer bv. 
Procedures mbt alarm: er gaat soms wat mis. Belangrijk om gebruik te maken van tekenen 
waaruit blijkt wie er nog in het gebouw is. De codes die de wijkvereniging heeft voor als er 
iets niet goed gaat aan-/uitzetten alarm kloppen niet. School zal procedure toesturen. 
 

6. Sinterklaascommissie 
Men is blij met het toegezegde budget van 1600 euro. Na 9 oktober zal iemand van het 
bestuur vragen om aanwezig te kunnen zijn bij volgend overleg.  
Facturen kunnen rechtstreeks betaald worden door bestuur. Kleinere aankopen kunnen 
gedeclareerd worden.  
Marc zal doorsturen hoe geld gedeclareerd kan worden 
 

7. Reitdieppop 

• Enkele bestuursleden zijn geweest. Heeft voldaan aan de behoefte aan verbinding.  
 

8. Commissie-bijeenkomst 
Er zijn nog geen aanmeldingen. Voorgesteld wordt om een reminder te sturen. Minder 
formeel. Paul zal eerst bij de wijkvisie vragen of er behoefte is om te komen. Als zij niet 
komen is het de vraag of het zinvol is om de avond door te laten gaan. 
 

9. Stand van zaken commissies 

• Financiën: Akkoord voor gebruik programma e-boekhouden. Tot eind van het jaar gratis.  

• Communicatie. Flyer is in concept klaar, deze zal rondgestuurd worden voor opmerkingen 
en/of goedkeuring. Indien goedgekeurd is er wel budget voor drukwerk.  

• Er is behoefte aan nieuwe foto’s van de wijk. Voorgesteld wordt om een oproep te plaatsen 
in de vrijwilligerspool.  

• Website is klaar voor wat betreft eerste groot onderhoud.  
 

10. Rondvraag 
Gewezen wordt op de lange duur van de vergaderingen. De vraag is hoe we dit 
sneller kunnen doen. Actiepunten goed voorbereiden, zodat iedereen van zijn 
eigen punten weet wat de status is. Daar moeten we vlot doorheen kunnen lopen.  
Verslag vorige vergadering kan van tevoren beoordeeld worden. Zonder op- of 
aanmerkingen is het verslag direct vastgesteld.  
 

11. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering. 


